
Høringssvar fra Grundejerforeningen Hjermind Krat

Vi er, som grundejerforening i oplandet til Egeskovskolen, meget bekymrede for en eventuel
sammenlægning af skolerne i Bjerringbro og en eventuel lukning af Egeskovskolen.

Vi kan som grundejerforening ikke se, hvordan man fra vores område, kan lave en sikker skolevej til
hverken Bøgeskovskolen eller en centralt placeret skole. Dette skyldes, at man både skal krydse Nordre
Ringvej samt videre af enten Nørregade eller Markedsgade. Der er på de to veje ikke mulighed for at
etablere sikre cykelstier med mindre, der skal fjernes huse i stor stil.

Husejere i vores kvarter vælger at bosætte sig i vores kvarter, da der er en fornuftig afstand til
Egeskovskolen samt et fornuftigt stisystem til Egeskovskolen på cykel.
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